
EL PROCÉS DE RUPTURA AMB EL SR. ALCALDE 

 En aquesta pestanya podreu trobar tots els detalls i documents del procés de ruptura amb el Sr. 

Alcalde.   

 Aquest procés es va iniciar des del primer dia després de guanyar l’alcaldia. Ja en estos primers 

moments anàvem veient que el sr. Alcalde no estava molt d’acord amb nosaltres, però pensàvem que 

eren els inicis i que ens aniríem adaptant. 

   Durant el temps en que el grup de treball va estar junt a l’alcalde es van elaborar diversos 

projectes i propostes que van ser rebutjades sistemàticament. Ací també es va manifestar el seu 

malestar amb nosaltres. Prompte  ens vam donar compte que les coses no anaven bé. Però, no sols pel 

rebuig dels projectes, si no de tot el que fèiem. Tenia peròs per a tot i no hi havia res que li pareguera 

bé. Això, junt als insults que el regidor del PP Victor Garcia va dedicar a diferents membres del Grup, 

però en especial a Carmen García, regidora de Compromís, va fer que decidirem, Carmen García dimitir 

directament i Arturo Palomar passar al Grup Municipal de no adscrits.  

 Una vegada presa la decisió es van fer dues reunions amb la intenció d’organitzar, de mutu 

acord, la forma de coordinació i funcionament a partir d’eixe moment. En la primera es va arribar a una 

proposta de funcionament que es debatria en el col·lectiu i s’acordaria una contestació. Ho podeu veure 

en l’arxiu 1 INFORME 1ª REUNIÓ AMB L’ALCALDE. 

 El col·lectiu es va reunir i va prendre unes decisions que se li van passar al Sr. Alcalde en una 

segona reunió. Arribat el dia, abans de seure va agafar bruscament l’escrit amb  les propostes i va 

acabar la reunió en eixe moment. Les propostes les podeu trobar en l’arxiu 2.1 RESPOSTA DEL 

COL·LECTIU. 

 Passat un temps, en el  Ple de juny ens va acusar de que no teníem paraula, perquè el regidor 

Miguel Vicente Ribés no havia passat al grup de no adscrits com proposava el document contestació (el 

poden trobar 2 RESPOSTA DEL COL·LECTIU), si no que s’havia quedat dins del Grup Municipal 

Compromís. En el Ple següent, vam llegir una carta en la que demostràvem que el Sr. Alcalde deia que 

faltàvem a la nostra paraula basat en un document que ell mateix no havia acceptat , un document que 

ell va agafar de mala gana i va desestimar. Resulta totalment il·legítim fer dites acusacions basant-se en 

un document que no havia acceptat. Esta carta la podem llegir en el document 2.1 CONTESTACIÓ DEL 

COL·LECTIU EN EL PLE 1-6-17. 

 Però el Sr. Alcalde sempre ha tingut la intenció de passar el debat del terreny polític al personal. 

I així es pot constatar la continuació d’esta intenció, que ja portava des d’un principi, amb la carta que va 

escriure i llegir en el Ple de febrer, plena d’atacs, sense raons i fal·laços, de tipus personal i més enllà del 

que es considera políticament correcte. Aquesta carta la podeu llegir en la web de l’Ajuntament en 

l’acta del dia 2-02-2017. 

 Arturo li va contestar sense acritud, desmuntant de base les seues acusacions, en una carta que 

vam repartir al poble i que podeu llegir en l’arxiu 4 CARTA OBERTA AL POBLE DE COSTUR. 

 El Sr. Alcalde, no conforme va tornar a escriure una segona carta insistint sobre el mateix, però 

contradient-se en alguns aspectes. Podeu veure la carta en la pàgina de l’Ajuntament en l’acta del dia 6-

4-17.  

 A continuació en l’arxiu 6 RUPTURA PER DESCONFIANÇA AMB EL COL·LECTIU, podeu veure una 

explicació de la relació de desconfiança de l’alcalde amb el col·lectiu i amb els regidors. Tot i això, vam 



intentar organitzar la relació amb l’alcalde per acabar la legislatura coordinats,  cosa que va ser 

impossible.   

 Des de Compromís Costur, esperem que estes explicacions siguen un aclariment a tota la 

situació, que en un principi no podíem ni imaginar. 

                                                                                                    COL·LECTIU COMPROMÍS COSTUR 


